
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 21. august 2024.  

 

Ordstyrer:  Karin 

Referent:  Karsten  

Deltagere:  Mette, Karin, Rikke, Christian & Karsten 

Fraværende:  Egil, Sarah.  

 

Dagsorden:  

Godkendelse af referat fra seneste møde .  

Godkendt. Er sendt til René for upload til hjemmeside. 

 

Frivillighedsindsatsen ? 

Tak til alle som bidrog til en festlig sommerafslutning. 

Christian har sendt regnskab til DGI. Det er godkendt. 

 

Forslag indkommet fra Janne. 

Bestyrelsen har modtaget email fra Janne. Janne foreslår at regler vedtages for aktivitet/opslag i 

foreningens Facebook-gruppe, og at reglerne lægges på vor hjemmeside. Janne vedlægger forslag til regler. 

Bestyrelsen godkender forslaget. Karin beder René kan lægge op på hjemmesiden. 

 

Tur til Faxe: 

Antal deltagere - 15 p.t. 

Biler - 4 tilmeldt, er nok 

Mette laver et sidste Facebook opslag med påmindelse 

Indkøb - Rikke og Mette laver indkøbsliste 

Aktiviteter lørdag: Rikke og Mette kommer med forslag. 

 

Nyt fra træner gruppen? Nye trænere?  

Fællesskabet:  

Christian er stoppet efter mange års dedikeret indsats. Thomas og Jesper er nye trænere. Laura er snart 

tilbage til korte ture. Janne og Sophine træner også.  

 

Run4fun:  

Trænere p.t.: Pia, Henrik, Lene, Per, Vibeke & Mette  

 

Slow fox:  

Fast trænerteam søges !  

P.t. er Lene vikar. Karin hjælper Lene så godt hun kan. 

 



 
Torsdagstræning:  

Træner Sebastian er stoppet. Der er kun kommet 4-5 medlemmer til torsdagstræning de seneste måneder. 

Thomas træner torsdage indtil efterårsferien. Pia har tilbudt at hjælpe. 

 

Best. udsender mail til med forslag til træningsform på torsdage. Medlemmerne opfordres til at komme 

med forslag. 

Rikke laver udkast til mail. 

 

Valbyløberfest 9/11 

Sted: Mette forespørger hos Frem klubhus og Anettes Ole vedr. spejderhytten. 

Egenbetaling: Forsøges holdt på moderat niveau.   

 

Eventuelt:  

Indkommen e-mail fra Esben og Lea, DGI, som tilbyder at hjælpe med klubbens udvikling og tilbud. 

Karin beder dem komme med inputs til udfordringen med torsdagstræningen. 

 

Trænertøj: 

Bestyrelsen aftaler med CPH runshop at de nye trænere, seks pers., kan få trænerjakker. 

 

Rikke: hjemmesiden trænger til en opstramning ift. kommunikation så klubbens tilbud kommunikeres 

bedre.  

Rikke foretager ændringer, beder René opdatere hjemmesiden. 

 

Christian: 

Regnskab bør med som punkt på dagsorden ved hvert bestyrelsesmøde. Bestyrelsen er enig.  

 

Kontingentbetaling: 20 medl. ud af 91 har endnu ikke betalt. Det er ikke godt nok !  

Christian sender rykker via mail. Næste step er Karin tager fat i hver enkelt.  

 

Christian vil søge måde at automatisere kontingentbetalinger - så flere betaler rettidigt. 

 

Ny mødedato: 18/9 kl. 18. Hos Christian. 

 


